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Jegyzőkönyv 

 

 

Készült: 2023. február 15-én Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testületének  

nyílt üléséről, Csincse Község Önkormányzat Polgármesteri Irodájában. 

 

Jelen vannak: Lőrincz Imre Attila polgármester 

                         Majoros Attila Zsolt alpolgármester 

                         Kovácsné Dósa Judit képviselő 

                         Lőrincz Attila képviselő 

                         Perhács Sándor képviselő 

                         Burkus Imréné aljegyző 

                         Varga Ferenc polgárőr egyesület elnöke 

                       

 

Határozatok: 4- 9(II.15.)önk.határozat 8-9(II.15.) zárt ülés jkv. 

Rendeletek: - 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Köszöntötte  a képviselőket  megállapította, a képviselő-testület határozatképes, teljes 

a létszám, 5 főből 5 fő jelen van. Köszöntötte a polgárőr egyesület elnökét. 

 

Javasolt napirend: 

1.Csincse Község Önkormányzat 2023. évi költségvetésének beterjesztése 

   ea: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

2. Beszámoló a Mezőnyárádi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi 

    tevékenységéről 

    ea: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

3. Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata 

    ea: Burkus Imréné aljegyző 

 

4. A polgármester 2023. évi szabadságának ütemezése 

    ea: Burkus Imréné aljegyző 

 

5. Időszerű feladatok megbeszélése 

Zárt ülés: 

6. Szociális ügyek 
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Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

Megkérdezte, „ki az, aki elfogadja a javasolt napirendet?” Van-e valakinek javaslata 

egyéb napirend tárgyalására. Más javaslat nem volt.   

 

5 fő települési képviselőből 5 fő volt jelen, a szavazásban 5 fő vett részt. A 

Képviselő-testület 5 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

meghozta a következő határozatát: 

 

 

Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

4/2023. (II.15.)határozata 

a  képviselő-testületi ülés napirendi pontjáról 

 

Tárgy: 2023. február 15-én tartott képviselő-testületi ülés napirendje 

 

Csincse Község Önkormányzata a képviselő-testületi ülés napirendjét az alábbiak 

szerint fogadta el: 

 

1.Csincse Község Önkormányzat 2023. évi költségvetésének beterjesztése 

   ea: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

2. Beszámoló a Mezőnyárádi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi 

    tevékenységéről 

    ea: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

3. Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata 

    ea: Burkus Imréné aljegyző 

 

4. A polgármester 2023. évi szabadságának ütemezése 

    ea: Burkus Imréné aljegyző 

 

5. Időszerű feladatok megbeszélése 

Zárt ülés: 

6. Szociális ügyek 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Lőrincz Imre Attila polgármester 
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Napirend megtárgyalása:   

 

1.Csincse Község Önkormányzat 2023. évi költségvetésének beterjesztése 

   ea: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

A napirend tárgyalása előtt megköszönte betegsége kapcsán a segítséget, kevesebbet 

tudott dolgozni, bízik benne, most már visszatér minden a régi kerékvágásba. 

A költségvetéssel kapcsolatban várta a véleményeket, hozzászólásokat. 

 

Lőrincz Attila képviselő 

Véleménye,  az egész költségvetés elfogadható, a befizetett lakbér összege 

bosszantja. 

Szerinte a bérlakás bérleti díját meg kellene emelni, valahogy elérni, hogy magasabb 

összeget fizessen a benne lakó. Amit még javasolna, az a nagyobb autóbusz 

értékesítése, mert véleménye szerint nincs kihasználva, csak a költség merül fel a 

busszal kapcsolatban. 

A lakbérrel kapcsolatban még elmondta, meg kell nézni, hogy megéri-e az esetleges 

pereskedés, de mindenesetre bosszantó a jelenlegi helyzet. 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Véleménye szerint is tűrhetetlen a havi 2.000,- Ft-os lakbér, az autóbusz  

értékesítéssel egyetért, nagy a fenntartási költsége, ha értékesítés nem is történik meg, 

forgalomból ki lehet vonatni. 

 

Perhács Sándor képviselő 

Véleménye szerint a busznak az értékét hivatalosan meg kellene kérni. 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

A költségvetés előkészítésében nem nagyon tudott részt venni, ezért ma szembesült 

azzal, hogy a polgárőrségnek magasabb támogatás került betervezésre. A rezsidíjak 

megnőttek, véleménye szerint a polgárőrségnek vissza kell fogni a szállítást, működik 

a betegszállító, a polgárőrségnek ezt a szerepet nem kell átvállalnia. 

 

Varga Ferenc polgárőr egyesület elnöke 

Megelégszenek a kevesebb támogatással is, a cégautó adó költsége, ami magas, de 

odafigyelnek a kiadásokra. Ha már megkapta a szót, elmondja, hogy az érettségizők 

50 órás közösségi munkája keretében áprilisban szemétszedést terveznek. Az évben 

programjaik között szerepel egy elsősegély oktatás is. 
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Lőrincz Imre Attila polgármester 

A terveket támogatja, az elsősegély oktatást véleménye szerint ki kellene terjeszteni a 

lakosság szélesebb körére. 

A hozzászólásokat megköszönte, elmondta, hogy a költségvetés elfogadását csak a 

következő testületi ülésre tervezték, ezért, akinek még ötlete, gondolata van 

költségvetéssel kapcsolatban, azt a következő ülésen még megteheti. 

 

Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testületének állásfoglalása alapján 

összegezve:  az önkormányzat 2023. évi költségvetését első körben megtárgyalta 

és azt a következő ülésen - a felmerült javaslatot javítva – újratárgyalja. 

 

2. Beszámoló a Mezőnyárádi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi 

    tevékenységéről 

    ea: Burkus Imréné aljegyző 

 

Burkus Imréné aljegyző 

Szóbeli kiegészítésében elmondta, hogy a két önkormányzat közötti kapcsolat jó, a 

közös hivatal munkamegosztása is megfelelően alakult az elmúlt évben. A leírtaktól 

eltérően sokrétűbb a munka, de nyilván egy-egy ügyre egy beszámoló kapcsán nem 

térhetnek ki. 

 

Perhács Sándor képviselő 

A létszámra kérdezett rá. Rákérdezett arra is, hogy két pénzügyes párhuzamosan 

dolgozott-e a csincsei hivatalban? 

 

Burkus Imréné aljegyző 

Elmondta, hogy nem vették fel addig az új pénzügyest, amíg a régi el nem ment, 

dolgoztak együtt, tanulni bejárt az új pénzügyes, önszorgalomból, szabadidejében. 

Elmondta továbbá, hogy 5 fő dolgozik a nyárádi hivatalban, 2 fő a csincsei 

kirendeltségen. A csincsei önkormányzat alkalmazásában a polgármester és a 

Közösségi Ház vezetője van. 

 

Perhács Sándor képviselő 

Megköszönte a választ. 

 

Több hozzászólás nem volt 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Megkérdezte, hogy ki az, aki elfogadja a Közös Hivatal 2022. évben végzett 

munkájáról a beszámolót. Kérte, kézfelnyújtással szavazzanak. 

 

5 fő települési képviselőből 5 fő volt jelen, a szavazásban 5 fő vett részt. A 

Képviselő-testület 5 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta 

a beszámolót. 
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Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

5/2023. (II.15.)határozata 

A Mezőnyárádi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évben végzett munkájáról 

 

Tárgy: Beszámoló a Mezőnyárádi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évben 

             végzett munkájáról 

 

Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Mezőnyárádi Közös 

Önkormányzati Hivatal 2022. évi munkájáról szóló beszámolót elfogadta. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Várnai Róbert jegyző 

 

3. Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata 

    ea: Burkus Imréné aljegyző 

 

Burkus Imréné aljegyző 

Elmondta, hogy az írásos anyagot megkapták a képviselők. 2018-ban fogadták el  a 

Helyi Esélyegyenlőségi Programot, ami 5 évre szól. Ezt a programot 2 évente felül 

kell vizsgálni, amikor a szükséges változások átdolgozásra, átvezetésre kerülnek, 

decemberben pedig új program elkészítése válik szükségessé. 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Megkérdezte a képviselőket, egyetértenek-e a Helyi Esélyegyenlőségi Programban 

végzett módosításokkal, a felülvizsgálattal? Aki egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 

 

5 fő települési képviselőből 5 fő volt jelen, a szavazásban 5 fő vett részt. A 

Képviselő-testület 5 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta 

a HEP felülvizsgálatát. 

 

Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

6/2023. (II.15.)határozata 

Helyi Esélyegyenlőségi  Program felülvizsgálatáról 

 

Tárgy: Csincse Község Helyi Esélyegyenlőségi Programjának felülvizsgálata 
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Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 48/2018.(XII.12.) számú 

határozatával elfogadott Csincse Község Helyi Esélyegyenlőségi Programját 

felülvizsgálta, melyben a szükséges módosítások átvezetésre kerültek. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Lőrincz Imre Attila polgármester 

 

4. A polgármester 2023. évi szabadságának ütemezése 

    ea: Burkus Imréné aljegyző 

 

Burkus Imréné aljegyző 

Elmondta, hogy a polgármester az elmúlt évben szabadságát kivette, az idei évben 

betervezetteket leegyeztették, melyről az írásos előterjesztést eljuttatta a 

képviselőknek. Kérte, szóljanak hozzá. 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Megkérdezte, hogy „ki az, aki elfogadja szabadságolási ütemtervét?” Kérte, 

kézfelnyújtással szavazzanak. 

5 fő települési képviselőből 5 fő volt jelen, a szavazásban 5 fő vett részt. A 

Képviselő-testület 5 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta 

a polgármester szabadságolási ütemtervét. 

 

Csincse Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

7/2023. (II.15.)határozata 

A polgármester 2023. évi szabadságának ütemezéséről 

 

Tárgy: A polgármester 2023. évi szabadságának ütemezéséről 

 

Csincse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete – A közszolgálati 

tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. tv. (a továbbiakban: Kttv.) 225/C. § (1)-(4) 

bekezdéseiben foglaltak alapján Lőrincz Imre Attila polgármester 2023. évi (39 nap) 

szabadság igénybevételét a határozat mellékletét képező szabadság felhasználási 

ütemezésben foglaltaknak megfelelően jóváhagyta. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős:  a nyilvántartás vezetéséért Burkus Imréné aljegyző 

 

5. Időszerű feladatok 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

Véleménye szerint a legfontosabb feladat a szennyvíz bekötésekkel való foglalkozás. 

A munkálatok lassan véget érnek, a helyreállítási munkálatok jönnek. 
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Azoknak a családoknak, akiknek villanybekötés is kell, jó hír, hogy nem kell 

megterveztetni a munkát. 

 

Perhács Sándor képviselő 

szerint, a családokat tájékoztatni kell a tervezéssel kapcsolatos változásról, ill. a 

helyreállítási munka kívánni valót hagy maga után. Ebben majd beszélni kell a 

kivitelezőkkel, mert rendezetlen, megsüllyed útszakaszok vannak. 

 

Lőrincz Imre Attila polgármester 

szerint mindenképpen bejárást kell kezdeményezni a munkák elvégzésével 

kapcsolatban. 

 

Kovácsné Dósa Judit képviselő 

A 2023. évi rendezvényekről szólt, kérte a képviselők véleményét a fellépő 

művészekkel kapcsolatban. 

 

Majoros Attila Zsolt alpolgármester 

Sportegyesület létrehozásáról szólt, ill. a Közösségi ház bérleti díjával kapcsolatban 

elmondta, hogy a bérleti szerződés kidolgozását megkezdte. 

 

A sportegyesületről és a közösségi ház bérleti díjáról beszélgettek a képviselők. 

 

Majd Lőrincz Imre Attila polgármester 

zárt ülést rendelt el. 

 

 

 

Kmf. 

 

 

Lőrincz Imre Attila                                                     Várnai Róbert 

polgármester                                                               jegyző megbízásából 

 

                                                                                    Burkus Imréné 

                                                                                    aljegyző 
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